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Interpelacja radnego ws. remontu chodników i ciągów pieszo-rowerowych przy  

ul. Warszawskiej.  

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

 

W ostatnim czasie były realizowane prace remontowe na chodniku i ciągu pieszo-rowerowym 

wzdłuż ul. Warszawskiej od skrzyżowania z ul. Wawelską do mostu na rzece Wiśle,  

na zlecenie zarządcy drogi, tj. Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, rejon 

Wysoki Brzeg (dalej: GDDKiA). Prace zostały wykonane z pominięciem zjazdów do posesji 

prywatnych. Z informacji, które uzyskałem od kierownika rejonu wynika, że zgodnie  

z przepisami prawa, utrzymanie zjazdów do posesji w pasie drogi krajowej należy do 

właścicieli lub użytkowników przyległych do drogi nieruchomości. Zarządca drogi konkretnie 

powołuje się na art. 4 pkt 81 i art. 302 Ustawy o drogach publicznych.  

Przedstawione podejście wydaje się być błędne i nie możliwe do zastosowania i wykonania 

przez mieszkańców sąsiadujących z drogą posesji.  

Stan chodników i ciągów pieszo-rowerowych w przebiegu zjazdów do posesji wymaga 

remontów, gdyż obecnie zagraża bezpieczeństwu poruszających się po nich pieszym  

i rowerzystom.  

Mając powyższe na uwadze, proszę o wystąpienie do biura prawnego Urzędu Miejskiego  

o interpretację prawną prawidłowości zastosowania wskazanych przepisów prawa w tej 

sprawie i wystąpienie do zarządcy drogi o remont chodników i ciągów pieszo-rowerowych 

przebiegających przez zjazdy do posesji, będące w pasie drogi krajowej. 

                                                 
1 zjazd ‒ część drogi publicznej łączącą jezdnię z nieruchomością gruntową usytuowaną poza pasem drogowym, 

stanowiącą bezpośrednie miejsce dostępu do drogi publicznej w rozumieniu przepisów o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym 
2 Utrzymywanie zjazdów, łącznie ze znajdującymi się pod nimi przepustami, należy do właścicieli lub 

użytkowników gruntów przyległych do drogi 

Pan 

Krystian Grzesica 

Burmistrz Miasta Bierunia 
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W załączeniu przesyłam fotografie przedstawiające nierówności na zjazdach do posesji 

udostępnione przez mieszkańca Bierunia.   

 

Proszę o przedstawienie informacji o wynikach podjętych działań w tym temacie.  

 

 

 

 

         Z poważaniem, 

    Jarosław Mokry 

   Radny Rady Miejskiej w Bieruniu 

          Dokument podpisano elektronicznym 

                                podpisem kwalifikowanym Jarosław Mokry 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Korespondencję proszę kierować elektronicznie na adres email jaroslaw.mokry@rm.bierun.pl  
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